
Szemereyné Pataki Klaudia, polgármester asszony részére 
 
Tárgy: A Kecskeméti futsalcsapat jövője, az önkormányzati támogatás és a felelősség 
kérdése 
 
 
Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
A közelmúltban dr. Vercz Tamás, a Kecskeméti futsalcsapat ügyvezetője nyílt levélben 
jelezte, hogy a klub súlyos likviditási problémákkal küzd, és fennáll a veszélye annak, 
hogy megszűnik. A csapat az elmúlt évtizedben önerőből, minimális városi 
támogatással jutott el az országos élvonalba. Meghatározó szereplője a helyi 
sportéletnek, és komoly utánpótlás-nevelő munkát is végez. 
 
Tájékoztató levelében arról írt, hogy dr. Fekete Gábor alpolgármestert és Jánosi István 
tanácsnokot bízta meg azzal, hogy a sportra fordítható keretösszeg 
figyelembevételével tegyenek javaslatot egy esetleges önkormányzati támogatásra. A 
helyzet súlyossága és időérzékenysége miatt azonban indokolt a kérdések nyilvános, 
közgyűlési keretek között történő megválaszolása. 
 
Ezért az alábbi kérdéseket teszem fel: 
1. Tájékoztató levele óta milyen konkrét lépéseket tettek dr. Fekete Gábor 
alpolgármester és Jánosi István tanácsnok az ügyben? Született-e bármilyen javaslat, 
előterjesztés vagy történt-e egyeztetés a klub vezetésével? 
2. A klub szerint több korábban jelzett, illetve megígért támogatás végül nem valósult 
meg. Ki viseli ezért a felelősséget, és milyen garanciát tud adni az önkormányzat arra, 
hogy a jövőben az ilyen vállalások teljesülnek? 
3. Tervezi-e az önkormányzat olyan hosszú távú, átlátható sporttámogatási stratégia 
kidolgozását, amely kiszámítható működési környezetet biztosít az értéket teremtő, 
utánpótlásra és közösségre építő sportegyesületeknek – például a Kecskeméti 
futsalcsapatnak? 
 
A fentiekre tekintettel kérem, hogy a kérdéseimre a Közgyűlés keretében szíveskedjen 
válaszolni. 
 
 
Kecskemét, 2025. május 21. 
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